
                                                           Z á p i s n i c a  

z  2. verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Špania Dolina  konaného                    
dňa 12.12.2018 

Prítomní :                                                                                                                                          
Starostka : Mgr. Martina Wilhelmerová                                                                                              
Poslanci : Ing. Andrej Ľupták, Ing. Ján Rýs,  Zuzana Schönafinger, Ing. Ladislav Vajcík,                 
Milan Vigaš                                                                                                                                  
Ospravedlnená : hlavná kontrolórka Ing. Zuzana Zánová                                                                 
Hostia: podľa prezenčnej listiny 

Program : 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Sľub poslanca obecného zastupiteľstva 

3. Schválenie programu 

4. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

5. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce na roky 2019-2021 

6. Schválenie rozpočtu obce Špania Dolina na roky 2019-2021 

7. Schválenie rozpočtového opatrenia 

8. Schválenie plánu zasadnutí OZ Špania Dolina na rok 2019 

9. Poverenie na zastupovanie starostu 

10. Zriadenie komisií a voľba predsedov komisií 

11. Prerokovanie žiadosti o umiestnenie dopravnej značky 

12. Rôzne 

13. Návrh uznesenia 

14. Záver 

K bodu 1/:                                                                                                                                          
Starostka privítala všetkých prítomných a otvorila 2.verejné zasadnutie obecného 
zastupiteľstva. 

K bodu 2/:                                                                                                                                               
Zvolený poslanec Ing. Ladislav Vajcík zložil zákonom predpísaný sľub poslanca obecného 
zastupiteľstva.  

K bodu 3/:                                                                                                                                           
Starostka predložila na schválenie program 2.verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

Hlasovanie :                                                                                                                                            
Za : Ing. Andrej Ľupták, Ing. Ján Rýs,  Zuzana Schönafinger, Ing. Ladislav Vajcík, Milan 
Vigaš Proti : 0   Zdržal sa :  0 

K bodu 4/:                                                                                                                                        
Starostka predniesla návrh na zloženie návrhovej komisie v zložení : 



Predseda  p. Milan Vigaš 

Členovia : Ing. Andrej Ľupták a p. Zuzana Schönafinger 

Za overovateľov zápisnice Ing. Ján Rýs a Ing. Ladislav Vajcík 

Za zapisovateľku určila Mgr. Annu Šlaukovú 

Hlasovanie :                                                                                                                                              
Za : Ing. Andrej Ľupták, Ing. Ján Rýs,  Zuzana Schönafinger, Ing. Ladislav Vajcík, Milan 
Vigaš  Proti : 0   Zdržal sa :  0 

K bodu 5/: 
Starostka predniesla stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu viacročného rozpočtu obce na 
roky                 2019-2021. V stanovisku hlavná kontrolórka doporučuje návrh schváliť.  
 
K bodu 6/: 
Starostka predložila návrh rozpočtu na roky 2019 -2021. K návrhu  prišla jedna pripomienka 
od Ing. Sedliačika . Pripomienky po prerokovaní  na porade s poslancami neboli zohľadnené.  
 
Hlasovanie : 
Za : Ing. Andrej Ľupták, Ing. Ján Rýs,  Zuzana Schönafinger, Ing. Ladislav Vajcík, Milan 
Vigaš Proti : 0   Zdržal sa :  0 
 
K bodu 7/: 
Starostka predložila návrh rozpočtového opatrenia č. 1/2018 - povolená úprava rozpočtu . 
Navrhované  úpravy zdôvodnila Mgr. Anna Šlauková. 
 
Hlasovanie : 
Za : Ing. Andrej Ľupták, Ing. Ján Rýs,  Zuzana Schönafinger, Ing. Ladislav Vajcík, Milan 
Vigaš Proti: 0   Zdržal sa :  0 
 
Starostka predložila návrh rozpočtového opatrenia č. 2/2018 - povolená úprava výdavkov . 
Navrhované  úpravy zdôvodnila Mgr. Anna Šlauková. 

Hlasovanie :                                                                                                                                               
Za : Ing. Andrej Ľupták, Ing. Ján Rýs,  Zuzana Schönafinger, Ing. Ladislav Vajcík, Milan 
Vigaš Proti : 0   Zdržal sa :  0 

K bodu 8/:                                                                                                                                      
Starostka predložila na schválenie plán zasadnutí obecného zastupiteľstva : 

Termíny : 20.2.2019, 13.6.2019, 9.10.2019, 11.12.2019 

Hlasovanie :                                                                                                                                              
Za : Ing. Andrej Ľupták, Ing. Ján Rýs,  Zuzana Schönafinger, Ing. Ladislav Vajcík, Milan 
Vigaš Proti : 0   Zdržal sa :  0 

K bodu 9/:                                                                                                                                                  
Starostka podľa § 13b zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení poverila zastupovaním 
starostu  p. poslanca Milana Vigaša na  funkčné obdobie 2018-2022. 

K bodu 10/:                                                                                                                                        
Starostka predložila návrh na zriadenie komisií  a na predsedov jednotlivých komisií :                       
1.Komisia ochrany  verejného poriadku a životného prostredia  - predseda Ing. Ladislav  
   Vajcík 

http://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=27&p=1898683&f=3


2.Finančná komisia – predseda  Ing. Ján Rýs                                                                                          
3. Stavebná komisia – predseda Ing. Andrej  Ľupták                                                                                 
4. Kultúrno-športová a sociálna komisia –predseda  Zuzana Schönafinger 
 
Hlasovanie :                                                                                                                                                   
Za : Ing. Andrej Ľupták, Ing. Ján Rýs,  Zuzana Schönafinger, Ing. Ladislav Vajcík, Milan 
Vigaš Proti : 0   Zdržal sa :  0 

K bodu 11/: 

Starostka informovala o žiadosti p. Barbory Krempaskej o umiestnenie dopravnej značky 
k rodinnému domu č. 181. so zákazom prechodu . Žiadosť odôvodnila poškodzovaním  
nehnuteľnosti –rodinného domu. Poslanci sa uvedenou žiadosťou zaoberali na pracovnej 
porade. Umiestnenie novej značky si vyžaduje spracovanie novej parportizácie, a preto 
vzhľadom na  značné finančné náklady,  bude potrebné znovu prehodnotiť existujúce 
dopravné značenie v obci, navrhnúť riešenia, ktoré sa ukázali v priebehu minulého obdobia 
ako nevyhnutné a riešiť umiestnenie dopravných značiek komplexne. 

K bodu 12/:                                                                                                                                    
Starostka predložila návrh na úpravu výšky samostatného rozhodovania starostky 
o úhradách   za dodané tovary a služby z pôvodných 700,00 € na 1000,00 €.  

Hlasovanie :                                                                                                                                         
Za : Ing. Andrej Ľupták, Ing. Ján Rýs,  Zuzana Schönafinger, Ing. Ladislav Vajcík, Milan 
Vigaš  Proti : 0   Zdržal sa :  0 

Starostka požiadala o udelenia práva rozhodovať o rozpočtových opatreniach medzi 
jednotlivými položkami  schváleného rozpočtu do výšky 3 000,00 €. 

Hlasovanie :                                                                                                                                            
Za : Ing. Andrej Ľupták, Ing. Ján Rýs,  Zuzana Schönafinger, Ing. Ladislav Vajcík, Milan 
Vigaš  Proti : 0   Zdržal sa :  0 

P. Milan Vigaš predložil žiadosť starostky na preplatenie nevyčerpanej dovolenky za rok 
2017 v počte 9 dní.  

Hlasovanie :                                                                                                                                               
Za : Ing. Andrej Ľupták, Ing. Ján Rýs,  Zuzana Schönafinger, Ing. Ladislav Vajcík, Milan 
Vigaš       Proti : 0   Zdržal sa :  0 

Starostka pripomenula novú povinnosť obce pre zimné obdobie a to starostlivosť o miestne 
komunikácie. Vzhľadom k tomu, že okrem odpratávania snehu je nutné posýpanie 
prístupových ciest pre uľahčenie doporučuje  zakúpenie rozmetávača ( ťahaný posýpač ), 
ako prídavného  zariadenia. Podľa ponuky od firmy  Kravec s.r.o. Zvolen je stanovená cena 
1 613,00 €. 

Hlasovanie :                                                                                                                                               
Za : Ing. Andrej Ľupták, Ing. Ján Rýs,  Zuzana Schönafinger, Ing. Ladislav Vajcík, Milan 
Vigaš       Proti : 0   Zdržal sa :  0 

P.Kašpárek – predstavil „ projekt nulovej bankovky „. Tento projekt predstavuje možnosť 
propagácie obce a získania finančných prostriedkov, ktoré môžu byť použité na krytie iných 
pre obec potrebných nákladov, napr. oprava miestnych komunikácií. 

Podmienky projektu - vydanie 10 000 ks v hodnote á 1,30/ks .                                                                                 
Predajná cena maximálne 3,00€ /ks.                                                                                                                              
Výroba trvá cca 2 mesiace. 



Zatiaľ bolo na Slovensku vydaných cca 31-32 emisií. U zberateľov je o tento typ bankoviek 
veľký záujem. Najväčší záujem je hlavne o prvé bankovky počas prezentácie.  

Starostka informovala, že sa telefonicky spojila s konateľom firmy, ktorá vydáva nulové 
bankovky , aby overila možnosť, či by bolo možné vydať len emisiu v počte 5 000 ks ( o tejto 
možnosti sa dohodli poslanci na pracovnej porade ). Výsledkom rozhovoru bolo, že emisia 
v počte 10 000 ks je povinná, ale s tým, že obec by zakúpila 8 500 ks a 1 500 si ponechá 
firma. 

P.Vigaš – na pracovnej porade bol tento projekt prerokovaný, kde sa dohodlo o možnom 
nákupe emisie v počte 5000 ks, čo by bolo vzhľadom na možnosti obci primeranejší počet. 
Vzhľadom k tomu, že táto možnosť nie je a  musí sa zobrať minimálne 8 500 €  bude to 
potrebné premyslieť, či sa to predá  a aké sú možnosti predaja. Predpoklad predaja pri 
prezentácii je cca 1000 ks, ale čo s ostatnými.                                                                                                            
V januári sa poslanci stretnú na samostatnej porade k vydaniu bankovky, ktorej výroba trvá                
2 mesiace. 

Ing. Rýs  navrhol  osloviť p. Minku , aby odstránil starý vrak z areálu Rudných baní. Taktiež 
osloviť p.Bíreša, aby odstránil nepojazdné osobné motorové vozidlo z námestia.  

K bodu 13/:                                                                                                                                     

Predseda návrhovej komisie p. Milan Vigaš prečítal návrh na uznesenie. Za jednotlivé body 
sa hlasovalo priebežne po ich prejednaní. 

K bodu 14/:    

Po vyčerpaní všetkých bodov programu starostka 2. verejné zasadnutie obecného 
zastupiteľstva ukončila. Poďakovala sa za aktívnu účasť na zasadnutí a popriala pokojné  
prežitie vianočných sviatkov v kruhu svojich najbližších. 

 

Zapísala: Mgr. Anna Šlauková............................................. 

 

Zápisnicu overili : Ing. Ján Rýs ............................................                                                                                                                                 

                          

                            Ing. Ladislav Vajcík ................................... 

 

 

        Mgr. Martina Wilhelmerová 

         Starostka obce 

 

Vyvesené : ..................................................... 

Zvesené : ...................................................... 


